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رییس سازمان سینمایی جمهوری اسلامی ایران در واکنش به صحبتهای حمید فرخنژاد گفته شما حق ندارید به رهبرما، پیرما

و مرشد ما توهین کنید.

اینجا هنوز جمهوری اسلامی ایران است؛ 

محمد خزاعی، رییس سازمان سینمایی جمهوری اسلامی ایران در اختتامیه جشنواره حقیقت گفت:

تا من باشم فیلم بیحجاب در سینما اکران نخواهد شد.
به گزارش اسپادانا خبر، خزاعی اظهار کرد: 

تا روزی که من در سازمان سینمایی باشم و آقای اسماعیلی من را در سازمان نگه دارند، هنرمندان شورش و اغتشاش نکنند و
 نمایندگان مجلس تحصن و تعصب نکنند قطعا فیلمی بدون حجاب بر روی پرده نخواهد رفت. این را مطمئن باشید.

وی افزود:

ما نیامده ایم برگردیم به دهه ۴۰ و ۵۰ اینجا سینمای جمهوری اسلامی است.

وی در واکنش به صحبتهای حمید فرخنژاد گفت:

شما حق ندارید به رهبرما، پیرما و مرشد ما توهین کنید. آنقدر عرصه هنر بی حساب و کتاب نشده است که هر کسی از راه
برسد مبانی اصلی کشور را زیر سؤال ببرد. اینجا هنوز جمهوری اسلامی ایران است. هنوز تبدیل به کشور دیگری نشده است.

بعضی از دوستان هنرمند ما در عرصه هنر در توهم هستند. تا کی می خواهیم تحت تاثیر رسانه های شیشه ای دور و برمان
 بیانیه نوشتن درمانباشیم؟ تا کی میخواهیم پیادهنظام یا سواره نظام شبکه های اینترنشنال،منوتو، معاندین و منافقین باشیم؟

من  درد سینمای ایران نیست. مشکلات معیشت و اقتصادی عده بسیاری از سینماگران نباید دستاویز بازیهای سیاسی شود. 
مدتی سکوت کردم اما دیشب دلم به درد آمد. نمیدانستم به خانواده شهدا چه بگویم. در این کشور خونها ریخته شده و تا

زمانی که من در سازمان سینمایی باشم فیلمی بدون حجاب ساخته نخواهد شد.
او اظهار داشت: 

وقتی اتفاقات یکسال اخیر را بررسی میکنم میبینم جنبش «می تو» راهاندازی میشود و حیثیت سینمای
ایران را زیر سؤال میبرد و هیچ کس بدان اعتراضی نمیکند. انتظار من از صنوف این است که اگر اینها

موضوع دیگر چیزی بود که ربطی به سینما نداشت و آنهم بیانیه تفنگت را زمین  دروغ است اعتراض کنند. 
بگذار بود که ۱۷۰ نفر از هنرمندان پای آن را امضا کردند. ما سینماگران قرار نیست حزب سیاسی باشیم

 د.و دید هنرمند فراتر از سیاسی بازی است و در این زمینه نیز کوتاهی ش
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